
2014D19398 Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de president van de Algemene Rekenkamer over het rapport van de 
Algemene Rekenkamer d.d. 21 mei 2014 bij het Jaarverslag van het 
Ministerie van Defensie 2013 (Kamerstuk 33 942 , nr. 1). 

De voorzitter van de commissie, 
Ten Broeke 

De adjunct-griffier van de commissie, 
Mittendorff 
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Nr. Vraag 

1 Op welke wijze kan de versterkte rol van de Commandant der 
strijdkrachten (CDS) helpen om het financieel beheer in de 
toekomst beter te krijgen? 

2 Op welke wijze kan het programma Enterprise Resource Planning 
(ERP) helpen om het financieel beheer in de toekomst te verbeteren 
en welke stappen zijn er volgens de Rekenkamer nodig om ERP tot 
prioriteit te behandelen binnen de defensieorganisatie? 

3 Op welke wijze heeft de Nota «In het belang van Nederland»1 

bijgedragen aan een beter financieel beheer bij de Minister van 
Defensie en hoe zal dit in de toekomst bijdragen aan een beter 
financieel beheer? 

4 Is de spanning in het interne Defensie investeringsplan (DIP) vanaf 
1 januari 2014 in lijn gebracht met de nieuwe regeling of moet hier 
vanaf 1 januari 2015 gelezen worden? Hoe moet de passage «zij het 
pas vanaf het begrotingsjaar 2014» gelezen worden? 

5 Wie zou volgens u bevoegd moeten zijn om de prestatieverklarin-
gen op te stellen en af te geven? 

6 Wat verstaat u onder het materieelbeheer? 
7 Kunt u toelichten wat het concreet betekent dat het materieelbeheer 

nu op orde is? 
8 Wat zijn volgens u de onduidelijkheden die de Wet normering 

bezoldiging topfunctionarissen publieke en semipublieke sector 
bevat, waardoor de ministeries deze wet op het aspect inhuur 
derden niet altijd kunnen naleven?
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